
PROTOKÓŁ  Nr XX/2009  
sesji Rady Miejskiej w Golczewie 

odbytej w dniu 26 lutego 2009 roku 
 

Obrady sesji otworzył i przewodniczył Mieczysław Perużyński Przewodniczący Rady. 

Przywitał wszystkich radnych i zaproszonych gości. 

Rada obrady rozpoczęła o godzinie 1410
, zakończyła o godz.1610 

W obradach udział wzięło 14 radnych, na ustawowy stan 15 radnych. 

Nieobecny, usprawiedliwiony radny Piotr Gajda. 

Lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do protokołu. 

W obradach sesji uczestniczyli: Roman Dorniak i Marian Kiełbasa, radni Powiatu 

Kamieńskiego, Andrzej Danieluk Burmistrz Golczewa, Waldemar Bartniczuk zastępca 

burmistrza, Ireneusz Wilk sekretarz gminy, Barbara Deszyńska skarbnik gminy, 

Zbigniew Olech radca prawny, kierownicy gminnych jednostek organizacyjnych, 

dyrektorzy szkół, przewodniczący Zarządu Osiedla Golczewo, sołtysi wsi. 

Lista obecności stanowi załącznik Nr 2 do protokołu. 

 

Porządek obrad sesji: 
1. Sprawy regulaminowe: 

a) otwarcie sesji i stwierdzenie kworum, 
b) przedstawienie porządku obrad, 
c) przyjęcie protokołu z XIX sesji. 

 
2. Interpelacje i wnioski radnych. 
 
3. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu współpracy Gminy Golczewo  

z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność 
pożytku publicznego na 2009 r. 

 
4. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Golczewo do tworzenia fundacji. 
 
5. Projekt uchwały w spawie przekazania nieruchomości. 
 
6. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w użytkowanie wieczyste 

nieruchomości w drodze bezprzetargowej. 
 
7. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie prawa użytkowania 

wieczystego nieruchomości w zamian za zaległości podatkowe. 
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8. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę  
i zbiorowe odprowadzenie ścieków. 

 
9. Projekt uchwały w sprawie wspólnej realizacji z Gminą Brojce, Gminą Gryfice  

i Gminą Płoty zadania w zakresie rozwiązania gospodarki wodno-ściekowej. 
 
10. Projekt uchwały w sprawie programu profilaktyki rozwiązywania problemów 

alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii na terenie Gminy Golczewo  
na 2009 r. 

 
11. Sprawozdania przewodniczących poszczególnych komisji Rady Miejskiej  

w Golczewie z wykonania planów pracy za 2008 r. 
1) Komisji Rewizyjnej, 
2) Komisji Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska. 
3) Komisji Oświaty, Zdrowia i Spraw Społecznych. 

 
12. Projekt uchwały w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej  

w Golczewie na 2009 r. 
 
13. Projekt uchwały w sprawie planu pracy Komisji Finansów, Rozwoju 

Gospodarczego i Ochrony Środowiska  
 
14. Projekt uchwały w sprawie planu pracy Komisji Oświaty, Zdrowia i Spraw 

Społecznych Rady Miejskiej w Golczewie na 2009 r. 
 
15. Projekt uchwały w sprawie diet oraz zwrotu kosztów podróży przysługujących 

radnym. 
 
16. Projekt uchwały w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Golczewo  

na 2009 r. 
 
17. Rozpatrzenie pism dotyczących działalności Burmistrza Golczewa i kierowników 

gminnych jednostek organizacyjnych: 
1) Pana Zenona Kuchciaka, zam. W Kłębach, z dnia 30 czerwca 2008 r.  

w sprawie nie zapewnienia odpowiednich warunków pracy, 
2) Pani Beaty Pastryk, zam. W Baczysławiu, z dnia 11 sierpnia 2008 r. w sprawie 

wykonania przyłącza wodociągowego do sąsiedniej posesji, 
3) Pani Marii Bociańskiej, zam. W Golczewie z dnia 24 listopada 2008 r.  

w sprawie naliczania opłat za wodę. 
 
18. Sprawozdanie Burmistrza z działalności między sesjami. 
 
19. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych. 
 
20. Wolne wnioski i zapytania. 
 
21. Zakończenie obrad. 
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Ad. 1 Sprawy regulaminowe 
 

Na podstawie listy obecności przewodniczący obrad stwierdził, że w sesji 

udział bierze odpowiednia liczba radnych i Rada jest władna do podejmowania 

prawomocnych uchwał. 

Przed przedstawieniem porządku obrad wniósł o jego rozszerzenie poprzez 

dodanie dodatkowego punktu jako pkt. 16 „Rozszerzenie pism dotyczących 

działalności Burmistrza Golczewa i kierowników gminnych jednostek 

organizacyjnych”. Poinformował, że zmiana porządku obrad winna być 

przegłosowana bezwzględną większością głosów.  

Radni nie wnieśli uwag do propozycji Przewodniczącego obrad, w związku  

z tym Przewodniczący poddał wniosek pod głosowanie. 

W wyniku jawnego głosowania radni jednomyślnie 14 głosami za przyjęli 

wniosek o dodanie powyższego pkt. do porządku obrad. 

 

W związku z powyższym program sesji przedstawia się następująco: 

 
2. Interpelacje i wnioski radnych. 
 
3. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu współpracy Gminy Golczewo  

z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność 
pożytku publicznego na 2009 r. 

 
4. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Golczewo do tworzenia fundacji. 
 
5. Projekt uchwały w spawie przekazania nieruchomości. 
 
6. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w użytkowanie wieczyste 

nieruchomości w drodze bezprzetargowej. 
 
7. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie prawa użytkowania 

wieczystego nieruchomości w zamian za zaległości podatkowe. 
 
8. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę  

i zbiorowe odprowadzenie ścieków. 
 
9. Projekt uchwały w sprawie wspólnej realizacji z Gminą Brojce, Gminą Gryfice  

i Gminą Płoty zadania w zakresie rozwiązania gospodarki wodno-ściekowej. 
 
10. Projekt uchwały w sprawie programu profilaktyki rozwiązywania problemów 

alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii na terenie Gminy Golczewo  
na 2009 r. 
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11. Sprawozdania przewodniczących poszczególnych komisji Rady Miejskiej  

w Golczewie z wykonania planów pracy za 2008 r. 
1) Komisji Rewizyjnej, 
2) Komisji Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska, 
3) Komisji Oświaty, Zdrowia i Spraw Społecznych. 
 

12. Projekt uchwały w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej  
w Golczewie na 2009 r. 

 
13. Projekt uchwały w sprawie planu pracy Komisji Finansów, Rozwoju 

Gospodarczego i Ochrony Środowiska  
 
14. Projekt uchwały w sprawie planu pracy Komisji Oświaty, Zdrowia i Spraw 

Społecznych Rady Miejskiej w Golczewie na 2009 r. 
 
15. Projekt uchwały w sprawie diet oraz zwrotu kosztów podróży przysługujących 

radnym. 
 
16. Projekt uchwały w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Golczewo  

na 2009 r. 
 
17. Rozpatrzenie pism dotyczących działalności Burmistrza Golczewa i kierowników 

gminnych jednostek organizacyjnych: 
1) Pana Zenona Kuchciaka, zam. w Kłębach, z dnia 30 czerwca 2008 r.  

w sprawie nie zapewnienia odpowiednich warunków pracy, 
2) Pani Beaty Pastryk, zam. w Baczysławiiu, z dnia 11 sierpnia 2008 r.  

w sprawie wykonania przyłącza wodociągowego do sąsiedniej posesji, 
3) Pani Marii Bociańskiej, zam. w Golczewie z dnia 24 listopada 2008 r.  

w sprawie naliczania opłat za wodę. 
 
18. Sprawozdanie Burmistrza z działalności między sesjami. 
 
19. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych. 
 
20. Wolne wnioski i zapytania. 
 
21. Zakończenie obrad. 
 
 

Następnie w wyniku jawnego głosowania radni przyjęli protokół z XIX sesji 

Rady Miejskiej w opracowanym brzmieniu jednomyślnie 14 głosami za. 

 

Ad. 2. Interpelacje i wnioski radnych. 

 W tym punkcie radni nie złożyli wniosków i interpelacji. 
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Ad. 3. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu współpracy Gminy Golczewo  

z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego na 2009 r. 

 Andrzej Danieluk, burmistrz przedstawił projekt uchwały i poinformował,  

że podobnie jak w ubiegłym roku opracowano powyższy program na rok bieżący, 

którego przyjęcie pozwoli na wykonywanie niektórych zadań publicznych przez 

organizacje pozarządowe. Oczekiwanymi efektami takiego działania winno być m. in. 

zwiększenie ilości świadczonych usług publicznych, obniżenie kosztów realizacji 

niektórych zadań, wzmocnienie potencjału organizacji pozarządowych  

oraz aktywizacja społeczności lokalnej. 

 

Przewodniczący obrad poinformował, że Komisje pozytywnie zaopiniowały  

ww. projekt uchwały i poddał go pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie podjęła uchwałę 

 

Nr XX/172/09 
w sprawie przyjęcia programu współpracy Gminy Golczewo z organizacjami 

pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego 

na 2009 r. jednomyślnie 14 „za”. 

 
Uchwała Nr XX/172/09 stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Ad. 4 Projekt uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Golczewo do tworzenia 

fundacji 

Andrzej Danieluk, burmistrz przedstawił projekt uchwały i poinformował,  

że utworzenie fundacji ma na celu odbudowę ul. Zwycięstwa w Golczewie, której 

zabudowa jest pod nadzorem konserwatorskim. Fundacja jest jedną z form 

pozyskiwania środków na ww. cel, nie tylko w wyniku wnoszenia własnych środków 

finansowych poszczególnych członków fundacji, lecz również poprzez jej działania 

jako organizacji. 

Ponadto poinformował, że odbyły się spotkania z mieszkańcami powyższej 

ulicy, którzy popierają taką inicjatywę. Stwierdził, że przygotowany jest statut fundacji 
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i w miesiącu marcu po przyjęciu niniejszej uchwały Gmina zamierza dokonać  

jej rejestracji. 

Przewodniczący obrad poinformował, że Komisje Rady pozytywnie 

zaopiniowały projekt uchwały. 

Radna Beata Pastryk powiedziała, że jest zadowolona, że w porządku obrad 

dzisiejszej sesji jest powyższy punkt, że Gmina wreszcie podejmuje jakieś działania, 

aby zabytkowe budynki uległy poprawie i cieszy ją to, że jest realizowany kolejny 

priorytet z programu wyborczego Komitetu Wyborczego „Nasza Gmina Golczewo” 

której kandydatem na burmistrza był Pan Michał Opowicz. 

Roman Dorniak, radny Powiatu zapytał, czy przy ul. Zwycięstwa jeszcze są 

budynki, których właścicielem jest Gmina i czy ich wartość wpłynie na cenę ich 

sprzedaży ? 

Burmistrz poinformował, że wszystkie budynki należą do Wspólnot 

Mieszkaniowych, zaś Gmina posiada jedynie do nich udziały. Uzupełniając 

wypowiedz poinformował, że nie posiadamy budynków lecz lokale, których nie ma 

możliwości remontowania, może to wykonać jedynie fundacja i dodał, że remont nie 

wpłynie na cenę sprzedaży. 

 

Radni nie wnieśli więcej uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

Przewodniczący obrad poinformował, że Komisje pozytywnie zaopiniowały ww. 

projekt uchwały i poddał go pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie podjęła uchwałę 

 

Nr XX/173/09 
w sprawie przystąpienia Gminy Golczewo do tworzenia fundacji jednomyślnie  

14 głosami „za”. 

 
Uchwała Nr XX/173/09 stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Ad. 5. Projekt uchwały w sprawie przekazania nieruchomości. 

 Waldemar Bartniczuk, zastępca burmistrza przedstawił projekt uchwały  

i poinformował, że Gmina występuje do Agencji Nieruchomości Rolnych  
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o nieodpłatne przekazanie na własność Gminy Golczewo działki niezabudowanej  

o numerze ewidencyjnym 203/2, o powierzchni 0,2336 ha położonej w Wysokiej Kam. 

z przeznaczeniem na poprawienie warunków zagospodarowania nieruchomości 

przyległej do działki nr 203/3, stanowiącej własność Gminy Golczewo, na której 

Gmina planuje zrealizować przedsięwzięcie inwestycyjne – budowę boiska 

sportowego zgodnie z wymogami budowlanymi. Poinformował, że ANR wyraziła 

wstępną akceptację na nieodpłatnie przekazanie ww. działki lecz zgodnie  

z przepisami Rada winna wyrazić zgodę w formie uchwały. 

 

Radni nie wnieśli więcej uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

Przewodniczący obrad poinformował, że Komisje pozytywnie zaopiniowały  

ww. projekt uchwały  

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie podjęła uchwałę 

 

Nr XX/174/09 
w sprawie przekazania nieruchomości, jednomyślnie 14 głosami „za”. 

 

Uchwała Nr XX/174/09 stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Ad. 6 Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w użytkowanie 

wieczyste nieruchomości w drodze bezprzetargowej. 

 Waldemar Bartniczuk, zastępca burmistrza przedstawił projekt uchwały  

i poinformował, Spółdzielnia Mieszkaniowa „Zdrój” w Kamieniu Pom. zwróciła się  

z wnioskiem o przekazanie w użytkowanie wieczyste w drodze bezprzetargowej 

nieruchomości gruntowych stanowiących własność Gminy Golczewo, położonych  

w działce nr 221/16 o powierzchni 458 m2 i w działce nr 220/10 o powierzchni 53 m2 

w celu poprawienia warunków zagospodarowania nieruchomości, poprzez 

wykorzystanie ich na śmietnik, ponieważ w chwili obecnej Spółdzielnia nie dysponuje 

odpowiednim terenem, który pozwalał by na ustawienie pojemników na śmieci. 

 Radny Mieczysław Perużyński, przewodniczący obrad zapytał, czy Gmina  

po przekazaniu wspomnianych działek na rzecz Spółdzielni będzie miała wpływ  

na ewentualnie występujący nieporządek, który w chwili obecnej tam występuje. 
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 Zastępca burmistrza poinformował, że Prezes Spółdzielni zobowiązał się  

do utrzymania tego terenu w należytym porządku. 

 Radny Tomasz Wawrzyński zapytał, że jakiego powodu Spółdzielnia usunęła 

śmietniki ze swojego terenu ? 

 Zastępca odpowiedział, że na tamtym terenie usytuowano garaże, ponieważ 

nie spełniał odpowiednich wymagań, aby ustawić na nim pojemniki na śmieci. 

 Roman Dorniak, radny Powiatu powiedział, że administrator terenu odpowiada 

za utrzymanie na nim czystości i porządku, zaś wszelkie nadużycia w tej kwestii 

można zgłaszać do Sanepidu. 

 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

Przewodniczący obrad poinformował, że Komisje pozytywnie zaopiniowały 

powyższy projekt uchwały i poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie podjęła uchwałę 

 

Nr XX/175/09 
w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w użytkowanie wieczyste nieruchomości  

w drodze bezprzetarowej jednomyślnie 14 głosami „za”. 

 
Uchwała Nr XX/175/09 stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

Ad. 7 Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie prawa użytkowania 

wieczystego nieruchomości w zamian za zaległości podatkowe. 

Waldemar Bartniczuk, zastępca burmistrza przedstawił projekt uchwały  

i poinformował, że powyższa uchwała finalizuje prowadzone wcześniej uzgodnienia  

z PKP w sprawie przejęcia nieruchomości po dawnych terenach kolei wąskotorowej. 

Poinformował, że PKP S.A. Oddział Gospodarowania Nieruchomościami  

w Szczecinie wyraził zgodę na przeniesienia prawa użytkowania wieczystego 

nieruchomości położonych w obrębie 2 miasta Golczewa w działce nr 254/13  

o powierzchni 3,3235 ha, w zamian za część zaległości podatkowych z tytułu podatku 

od nieruchomości. Stwierdził, iż w wyniku dokonanych uzgodnień z PKP, Gmina 

Golczewo oprócz ww. działki nieodpłatnie przejmie 5 innych działek i dodał,  
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że warunkiem PKP jest to, że jeśli Gmina odkupi część nieruchomości, wówczas 

będzie mogła nieodpłatnie przejść część innych nieruchomości. W związku z tym, że 

PKP posiada zadłużenie z tytułu podatku od nieruchomości więc wartość 

wspomnianej działki zostanie skompensowana za zaległości podatkowe. 

Radna Danuta Bednarz zapytała, na jaką kwotę zadłużone jest PKP ? 

Waldemar Bartniczuk, zastępca burmistrza odpowiedział, że jest to kwota  

w wysokości 128.313 zł.  

Andrzej Danieluk, burmistrz poinformował, że ww. kwota zostanie 

pomniejszona o wartość działki ustalonej przez rzeczoznawcę majątkowego. 

Radny Mieczysław Perużyński, przewodniczący obrad zwrócił uwagę, że PKP 

w skali kraju posiada znaczne zadłużenie, którego nie jest w stanie spłacić  

i w sytuacji, gdy zostanie ogłoszona jego upadłość, wówczas będzie problem  

z odzyskaniem zadłużenia. 

 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

 

 Przewodniczący Rady poinformował, że Komisje pozytywnie zaopiniowały  

ww. projekt uchwały.  

 Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska podjęła uchwałę 

 

Nr XX/176/09 
w sprawie wyrażenia zgody na nabycie prawa użytkowania wieczystego 

nieruchomości w zamian za zaległości podatkowe, jednomyślnie 14 głosami „za”. 

 

Uchwała Nr XX/176/09 stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 
 
Ad.8 Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę 

i zbiorowe odprowadzenie ścieków. 

 Andrzej Danieluk, burmistrz przedstawił projekt uchwały  

i poinformował, że zgodnie z ustawą o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę  
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i odprowadzaniu ścieków przedsiębiorstwo wodno-kanalizacyjne określa taryfę  

na rok, która podlega zatwierdzeniu w drodze uchwały. Po dokonaniu szczegółowej 

analizy Burmistrz zaproponował stawki netto w następujących wysokościach: 2,46 

zł/m3 za zbiorowe zaopatrzenie w wodę dla gospodarstw domowych i odbiorców 

przemysłowych zaopatrywanych z hydroforni znajdujących się na terenie gminy 

Golczewo, natomiast za zbiorowe odprowadzenie ścieków do oczyszczalni 

znajdującej się w miejscowości Golczewo zaproponował stawkę w wysokości  

5,14 zł/m3. 

Uważa, że ceny wody i ścieków w kolejnych latach będą znacznie rosły  

i poinformował, że do 2013 r. winny być spełnione wszelkie wymogi UE w zakresie 

zaopatrzenia w wodę i odprowadzenia ścieków lecz nie zanosi się na to, że zostaną 

w pełni wykonane, w związku z tym na Gminę zostaną nałożone kary. Ma nadzieję, 

że w końcu ruszą inwestycje wodno-kanalizacyjne i amortyzacja będzie wliczona  

w cenę wody. 

 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

 

Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi kolejno załącznik nr 13 i 14 do protokołu. 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie podjęła uchwałę 

 

Nr XX/177/09 

w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 

odprowadzenie ścieków jednomyślnie 14 głosami „za”. 

 

Uchwała Nr XX/177/09 stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 

 

Przewodniczący obrad o godz. 1435  zarządził przerwę, 

o godz. 1445 wznowiono obrady. 
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Ad.9 Projekt uchwały w sprawie wspólnej realizacji z Gminą Brojce, Gminą Gryfice  

i Gminą Płoty zadania w zakresie rozwiązania gospodarki wodno-ściekowej

 Andrzej Danieluk, burmistrz przedstawił projekt uchwały  

i poinformował, że podjęcie niniejszej uchwały ma na celu współdziałanie z Gminą 

Brojce, Gminą Gryfice i Gminą Płoty w zakresie rozwiązania gospodarki 

wodnościekowej, co umożliwi pozyskanie środków pomocowych i realizacje zadań 

inwestycyjnych pod nazwą „Budowa kanalizacji sanitarnej w miejscowości Kłęby, 

Samlino” wraz z modernizacją oczyszczalni ścieków w Golczewie. 

 Roman Dorniak radny Powiatu zapytał, czy ww. przedsięwzięcie można 

poszerzyć o modernizację wodociągów i kanalizacji w miejscowości Golczewo  

i zapytał jaki będzie partytet podziału środków uzyskanych z tego programu ? 

 Burmistrz poinformował, że Gmina zamierza skorzystać z Programów PROW  

oraz RPO. Odnośnie realizacji ww. uchwały poinformował, że do 10 marca 2009 r. 

Gmina winna otrzymać weryfikacje możliwości budowy kanalizacji na terenie gminy. 

Poinformował ponadto, że przedstawiając pomysły należy wcześniej zabezpieczyć 

środki w budżecie dodał, że jest przygotowany plan finansowy i na następnej sesji 

Rady przedstawi informacje w tej kwestii po wcześniejszym uzgodnieniu  

z przewodniczącymi Komisji Rady. 

Poinformował ponadto, że jeśli chodzi o partyet podziału środków finansowych to w 

chwili obecnej nie wiadomo jak będzie wyglądała budowa tego projektu, ponieważ 

wcześniej musi być wykonane studium wykonalności, na podstawie którego okaże 

się, czy Gmina Golczewo w ogóle się kwalifikuje z uwagi na obszerne wymogi  

więc w chwili obecnej nie można jeszcze nic powiedzieć o partyetach podziału. 

 

Radni nie wnieśli więcej uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

 

Przewodniczący obrad poinformował, że Komisje Rady pozytywnie zaopiniowały  

ww. projekt uchwały poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie podjęła uchwałę 
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Nr XX/178/09 
w sprawie wspólnej realizacji z Gminą Brojce, Gminą Gryfice i Gminą Płoty zadania  

w zakresie rozwiązania gospodarki wodno-ściekowej jednomyślnie 14 głosami „za”. 

 

Uchwała Nr XX/178/09 stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 

Ad.10 Projekt uchwały w sprawie programu profilaktyki rozwiązywania problemów 

alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii na terenie Gminy Golczewo  

na 2009 r. 

 Waldemar Bartniczuk, zastępca burmistrza przedstawił projekt uchwały  

i poinformował, że zgodnie z ustawą o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu 

alkoholizmowi oraz ustawy o przeciwdziałaniu narkomanii na organy władzy  

i administracji państwowej oraz jednostki samorządu terytorialnego nakłada się 

obowiązek uchwalenia corocznie gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania 

problemów alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii, który został szczegółowo 

omówiony na posiedzeniu Komisji. 

Zastępca burmistrza wniósł autopoprawkę w dziale VI pkt 2 do ww. Programu 

zgodnie z sugestią Komisji w następującym brzmieniu „Sekretarzowi Gminnej Komisji 

ds. Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Golczewie za pracę na rzecz Komisji 

(np. udział w posiedzeniach, prowadzenie dokumentacji) przysługuje miesięczne 

wynagrodzenie ryczałtowe w wysokości 300 zł miesięcznie”. 

 

Radni nie wnieśli uwag do zgłoszonej autopoprawki i do całości przedstawionego 

projektu uchwały. 

 

Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie podjęła uchwałę 

 

Nr XX/179/09 

w sprawie programu profilaktyki rozwiązywania problemów alkoholowych  

oraz przeciwdziałania narkomanii na terenie Gminy Golczewo na 2009 r. 

jednomyślnie 14 głosami „za”. 
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Uchwała Nr XX/179/09 stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

 

Ad.11 Sprawozdania przewodniczących poszczególnych komisji Rady Miejskiej  

w Golczewie z wykonania planów pracy za 2008 r. 

 Radny Mieczysław Perużyński, Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, 

że zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym komisje podlegają radzie gminy, 

przedkładają jej plan pracy oraz sprawozdania z działalności w związku z tym prosił 

przewodniczących o ich przedłożenie. 

1) Radna Barbara Madej, członek Komisji Rewizyjnej odczytała sprawozdanie  

z pracy Komisji w 2008 r., które stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu 

 

2) Radny Grzegorz Dyksy, przewodniczący Komisji Finansów Rozwoju 

Gospodarczego i Ochrony Środowiska odczytał sprawozdanie z pracy Komisji  

w 2008 r., które stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu 

 

3) Radna Beata Pastryk, przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia i Spraw 

Społecznych odczytała sprawozdanie z pracy Komisji w 2008 r., które stanowi 

załącznik nr 22 do niniejszego protokołu. 

 

Radni przyjęli przedłożone sprawozdania nie wnosząc żadnych uwag. 

 

Ad.12 Projekt uchwały w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej  

w Golczewie na 2009 r. 

 Radna Wiesława Trepkowska, wiceprzewodnicząca Komisji Rewizyjnej 

przedstawiła projekt planu pracy powyższej Komisji na 2009 r. 

 

Radni nie wnieśli uwag do przedłożonego projektu planu. 

 

Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie podjęła uchwałę 
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Nr XX/180/09 
w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Golczewie na 2009 r. 

jednomyślnie 14 głosami „za”. 

 

Uchwała Nr XX/180/09 stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 

 

Ad.13 Projekt uchwały w sprawie planu pracy Komisji Finansów, Rozwoju 

Gospodarczego i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej w Golczewie na 2009 r. 

 Radny Tomasz Wawrzyński, członek Komisji Finansów, Rozwoju 

Gospodarczego i Ochrony Środowiska przedstawił projekt planu pracy powyższej 

Komisji na 2009 r. 

 

Radni nie wnieśli uwag do przedłożonego projektu planu. 

 

Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 25 do protokołu. 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie podjęła uchwałę 

 

Nr XX/181/09 
w sprawie planu pracy Komisji Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony 

Środowiska Rady Miejskiej w Golczewie na 2009 r. jednomyślnie 14 głosami „za”. 

 

Uchwała Nr XX/181/09 stanowi załącznik nr 26 do protokołu. 

 

Ad.14 Projekt uchwały w sprawie planu pracy Komisji Oświaty, Zdrowia i Spraw 

Społecznych Rady Miejskiej w Golczewie na 2009 r. 

 Radna Wanda Cieślikiewicz, członek Komisji Oświaty, Zdrowia i Spraw 

Społecznych przedstawiła projekt planu pracy powyższej Komisji na 2009 r. 

 

Radni nie wnieśli uwag do przedłożonego projektu planu. 

 

Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 27 do protokołu. 
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W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie podjęła uchwałę 

 

Nr XX/182/09 
w sprawie planu pracy Komisji Oświaty, Zdrowia i Spraw Społecznych Rady Miejskiej 

w Golczewie na 2009 r. jednomyślnie 14 głosami za. 

 

Uchwała Nr XX/182/09 stanowi załącznik nr 28 do protokołu 

 

Ad.15 Projekt uchwały w sprawie diet oraz zwrotu kosztów podróży przysługujących 

radnym. 

j Andrzej Danieluk, burmistrz przedstawił projekt uchwały  

i poinformował, że do tej pory wysokość diet wypłacanych radnym była krotnością 

diety wynikającej z określonych przepisów, obecnie proponuje się uproszczenie  

ich naliczania w formie wypłacanego ryczałtu. Wysokość ich wypłat będzie również 

związana z inflacją. Stawki ryczałtu określone w niniejszym projekcie  

są zróżnicowane i zależne od stanowiska zajmowanego w Radzie. 

Poinformował, że stosując przedstawioną formę wypłaty diet zamierza się 

zdyscyplinować radych do aktywnego udziału w posiedzeniach Rady i dodał, że nie 

dotyczy to jednak obecnej Rady, ponieważ frekwencja w posiedzeniach jest niemalże 

100 %, lecz tworząc niniejszy akt prawny mamy na uwadze stosowanie jego  

w kolejnych kadencjach i dzięki przedstawionej formie wypłaty diet Gmina 

zaoszczędzi pewną część środków finansowych z budżetu Gminy. 

 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

 

Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 29 do protokołu. 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie podjęła uchwałę 

 

Nr XX/183/09 

w sprawie diet oraz zwrotu kosztów podróży przysługujących radnym 9 głosami „za”,  

1 głosie „przeciwnym” i 4 głosach „wstrzymujących się”. 
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Uchwała Nr XX/183/09 stanowi załącznik nr 30 do protokołu. 

 

Przewodniczący obrad o godz. 1525  zarządził przerwę, 

o godz. 1540 wznowiono obrady. 

 

Ad.16 Projekt uchwały w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Golczewo 

na 2009 r. 

j Barbara Deszyńska, skarbnik przedstawiła projekt uchwały  

i poinformowała, że w przedłożonym dziś zmienionym projekcie uchwały zwiększa się 

kwotę wydatków na trzy zadania tj. dokończenie budowy boiska „Orlik 2012”, zakup 

sprzętu i wyposażenie planu zabaw przy Przedszkolu Publicznym w Golczewie  

oraz na plan wydatków na dotacje z przeznaczeniem na odbudowę kościołów  

w Niemicy i Kozielicach. Poinformowała, że kwoty wskazane w projekcie uchwały 

pochodzą z nadwyżki środków finansowych z poprzedniego roku. 

 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

 

Przewodniczący obrad poinformował, że Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt 

uchwały i poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi kolejno załącznik nr 31 i 32 do niniejszego protokołu. 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie podjęła uchwałę 

 

Nr XX/184/09 
w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Golczewo na 2009 r. 

jednomyślnie 14 głosami „za”. 

 

Uchwała Nr XX/184/09 stanowi załącznik nr 33 do protokołu. 

 

Ad. 17 Rozpatrzenie pism dotyczących działalności Burmistrza Golczewa  

i kierowników gminnych jednostek organizacyjnych. 

Mieczysław Perużyński, przewodniczący obrad Miejskiej poinformował, że 

dotychczas błędnie interpretowano przepis mówiący, kto ma rozpatrywać skargi  

na kierowników gminnych jednostek organizacyjnych.  
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Na podstawie art. 18a ustawy o samorządzie gminnym rada gminy kontroluje 

działalność burmistrza i podległych jednostek organizacyjnych, w tym celu powołuje 

Komisję Rewizyjną, która winna zająć się ich rozpatrzeniem, w związku z tym Rada 

Miejska jest organem właściwym do rozpatrywania takich skarg i zgodnie z art. 231  

§ 1 KPA, rada winna określić na sesji, czy jest organem właściwym do rozpatrzenia 

skargi w zakresie przedmiotowym i podmiotowym. 

Przedstawił pisma złożone przez Pana Zenona Kuchciaka, zam. w Kłębach,  

z 30 czerwca 2008 r. w sprawie niezapewnienia odpowiednich warunków pracy,  

Pani Beaty Pastryk, zam. w Baczysławiu, z 11 sierpnia 2008 r. w sprawie wykonania 

przyłącza wodociągowego do sąsiedniej posesji i Pani Marii Bociańskiej,  

zam. w Golczewie z 24 listopada 2008 r. w sprawie naliczania opłat za wodę. 

 

W związku z tym poddał pod głosowanie, czy radni są za przekazaniem powyższych 

skarg do rozpatrzenia przez Komisję Rewizyjną: 

1) Pana Zenona Kuchciaka  

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie, jednomyślnie 14 głosami 

za opowiedziała się za przekazaniem powyższej skargi do ww. Komisji. 

 

2) Pani Beaty Pastryk 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie, jednomyślnie 14 głosami 

za opowiedziała się za przekazaniem powyższej skargi do ww. Komisji. 

 

3) Pani Marii Bociańskiej 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie, jednomyślnie 14 głosami 

za opowiedziała się za przekazaniem powyższej skargi do ww. Komisji. 

 

Kserokopie powyższych pism stanowią kolejno załącznik nr 34, 35 i 36 do niniejszego 

protokołu. 

 

Mieczysław Perużyński, przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że w okresie 

między sesjami do Rady Miejskiej wpłynęła następująca korespondencja: 
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1. SP ZOZ w Golczewie wystąpił z informacją o prowadzonych badaniach 

mammograficznych z prośbą o przekazanie informacji o prowadzonych 

badaniach i pomocy w transporcie chętnych pacjentek. 

2. Proboszcz Parafii Rzymskokatolickiej w Kozielicach zwrócił się z prośbą  

o dofinansowanie remontu kościołów w wysokości 50.000 zł.  

3. Pan Piotr Kałuża złożył podanie w sprawie remontu dachu budynku, w którym 

zamieszkuje i w którym Gmina ma również swoje mieszkanie. 

Przewodniczący poinformował, że powyższe pismo zgodnie z kompetencją zostało 

skierowane do rozpatrzenia przez Burmistrza. 

4. Regionalna Izba Obrachunkowa w Szczecinie przekazała uchwałę Kolegium 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wszczęcia postępowania 

dotyczącego stwierdzenia nieważności części uchwały Nr XVIII/164/08 Rady 

Miejskiej z dnia 18 grudnia 2008 r. w sprawie utworzenia rachunku dochodów 

własnych przy jednostce budżetowej – Zespole Szkół Publicznych  

w Golczewie. 

RIO przekazało zawiadomienie o wyznaczonym terminie posiedzenia 

Kolegium a następnie uchwałę Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w sprawie stwierdzenia nieważności części w sprawie  utworzenia rachunku 

dochodów własnych przy jednostce budżetowej – Zespole Szkół Publicznych 

w Golczewie. 

 

W związku z powyższym przewodniczący obrad prosił Panią skarbnik o wyjaśnienie 

powyższego rozstrzygnięcia RIO. 

 Barbara Deszyńska, skarbnik gminy poinformowała, że Kolegium RIO 

stwierdziło nieważność części uchwały, określających dochody na rachunku własnym  

przy ZSP w Golczewie. Powyższe rozstrzygnięcie dotyczy dochodów z tytułu czynszu 

za mieszkania w Wysokiej Kam., które wpływały do tej pory na rachunek dochodów 

własnych utworzony przy poprzednio funkcjonującym ZEAS oraz dochodów z tytułu 

świadczonych usług transportowych, które również zasilały rachunek dochodów 

własnych. RIO stwierdziło, że dochody z tego tytułu nie mogą być poza budżetem, 

gdyż wydatki związane z utrzymaniem zarówno mieszkań, jak i środek transportowy, 

którym jest autobus obciążają budżet.  
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W tym zakresie powyższe dochody winny również wpływać na budżet poprzez 

zmniejszenie odpowiednio wydatków. 

RIO uchylając powyższe dwa ppk wskazuje na wspomniane dochody nie mogące 

wpływać na rachunek dochodów własnych lecz do budżetu. 

Pani skarbnik poinformowała, że wspomniana wyżej uchwała obowiązuje  

z wyłączeniem części dotyczącej § 2 pkt 8 oraz pkt. 10  

 

Ad. 14 Sprawozdanie Burmistrza z działalności między sesjami. 

 Andrzej Danieluk, burmistrz poinformował, że szczegółowe sprawozdanie 

zostało przedłożone radnym w formie pisemnej dodał, że o okresie między sesjami 

wydano 1915 decyzji administracyjnych i świadczy to o tym, że dziennie wydano 

około 50 decyzji, pracowano ponadto nad planem zagospodarowania przestrzennego 

dotyczącego zagospodarowania terenu za Przedszkolem w związku z tym odbyło się 

wiele spotkań w tym zakresie. W marcu br. zamierzamy przystąpić do opracowania 

koncepcji i dodał, że zlecono przeprowadzenie badań geologicznych dla ww. terenu. 

Prowadzono rozmowy w sprawie utworzenia straży miejskiej, dużo czasu poświęcono 

żwirowni w Kłodzinie, pracowano nad projektem zagospodarowania zieleni  

w Golczewie, kontynuacja projektu przekazania oświetlenie dla firmy zewnętrznej. 

Poinformował, że są tym zainteresowane dwie firmy. Wykonana jest inwentaryzacja 

majątku w tym zakresie. Burmistrz ponadto powiedział, że Gmina przejmuje cały 

teren wąskotorówki położony na terenie naszej gminy, na którym planuje się 

utworzenia ścieżki rowerowej w porozumieniu z innymi gminami. 

 Przemysław Opowicz, sołtys Sołectwa Kretlewo odnośnie konserwacji 

oświetlenia zapytał, na jakiej zasadzie będzie rozliczane, czy koszty utrzymania 

oświetlenia będą takie same jakie Gmina obecnie ponosi i czy sensowne jest 

przekazanie oświetlenia firmie zewnętrznej, ponieważ środki finansowe uzyskane  

z tego tytułu pozyska podmiot zewnętrzny np. Szczecin. 

 Burmistrz poinformował, że nad tym projektem pracujemy bardzo długo i nie 

pozwolimy, abyśmy byli stratni w tym temacie. Planuje się ulepszyć funkcjonowanie 

oświetlenia, natomiast sprawa konserwacji nie jest jeszcze uzgodniona i chcemy to 

jednak powiązać. Poinformował, że w sprawie przekazania oświetlenia dla innego 

podmiotu, brane są również firmy prywatne z terenu naszej gminy. 

 



 20

 Radny Grzegorz Dyksy skierował zapytanie do Pani Aldony Kaczmarek, 

dyrektora ZSP w Golczewie, czy szkoła ubiega się o pozyskanie środków 

finansowych z UE ? 

 Pani dyrektor poinformowała, że w tej chwili obecnej szkoła wystąpiła  

o pozyskanie środków dla Przedszkola Publicznego, jesienią zostanie uruchomiony 

program dla Szkoły Podstawowej, z którego również szkoła skorzysta i dodała, że na 

bieżąco zgłaszane są informacje, że możemy przystąpić do danych programów 

unijnych, kończąc wypowiedz, poinformowała, iż szkoła stara się o środki z UE. 

 

 Radna Danuta Bednarz zapytała, czego dotyczyło spotkanie  

z przedstawicielami MOTiW, zainteresowana była ponadto planowaną budową 

mieszkań socjalnych i pracami związanymi z zagospodarowaniem zieleni  

w Golczewie. 

Burmistrz powiedział, że do końca marca jest wyznaczony termin  

do przedstawienia informacji do Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich odnośnie 

projektu dotyczącego budowy Centrum Społeczno-Kulturalnego w Wysokiej Kam.  

i remontu baszty w Golczewie, niezbędne jest w związku z tym opracowanie 

dokumentacji i kosztorysu. 

 Poinformował, że wstępnie planuje się utworzenie czterech mieszkań 

socjalnych w Sosnowicach więc podczas spotkania omawiano koncepcje  

ich budowy. 

 Na spotkaniu odnośnie zagospodarowania zieleni w Golczewie omówiono 

koncepcje zagospodarowania terenu przy baszcie, plaży, terenu między boiskiem  

a jeziorem, wąwozu przy posesji Pana Malca, terenu za Przedszkolem oraz całej  

ulicy Zwycięstwa. 

 

 Radny Tomasz Wawrzyński zapytał, jakich projektów drogowych dotyczyły 

rozmowy z Panem Drzymałą w związku z tym, które drogi będą remontowane ? 

 Burmistrz poinformował, że w sprawie remontów dróg odbyło się wiele 

spotkań, zostaną remontowane drogi powiatowe w Wysokiej Kam., dwa skrzyżowania 

w Mechowie, Kłodzinio, Wołowiec, Kłęby – skrzyżowanie przy krzyżu, Dargoszewo 

dodał, że jest to zależne, czy dojdzie do porozumienia ze Starostwem. 
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Radni nie wnieśli więcej uwag do przedstawionego sprawozdania. 

Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie sprawozdanie złożone  

przez Burmistrza. 

 

Radni w wyniku jawnego głosowania jednomyślnie 14 głosami „za” przyjęli  

ww. sprawozdanie. 

Sprawozdanie burmistrza z działalności między sesjami stanowi załącznik  

nr 37 do protokołu. 

 

Ad. 15 Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych 

 W związku z tym, że w punkcie 2 niniejszego porządku obrad nie zgłoszono 

żadnych interpelacji i wniosków, odpowiedzi nie udzielono. 

 

Ad. 16. Wolne wnioski i zapytania. 

 Radna Barbara Madej zwróciła uwagę, że w dniu dzisiejszym odbywają się 

badania mammogragiczne i badania USG w tutejszym SP ZOZ, lecz niestety nie było 

żadnych informacji w tej sprawie, zapewne wiele osób chętnie z nich skorzystałoby  

i dodała, że koszt druku zawiadomień nie jest przecież wysoki i można je umieścić  

np. w sklepach. 

 

 Radny Wiesław Kloch prosił o zwrócenie uwagi na skrzyżowanie  

ul. Warszawskiej z ul. Niepodległości, które przysłania zbyt wysoki żywopłot i niestety 

zagraża to bezpieczeństwu ruchu. 

 

 Radny Grzegorz Dyksy, zapytał ile obligacji do tej pory Gmina wykorzystała ? 

 

 Radny Mieczysław Perużyński zwrócił uwagę na fakt, że w budynkach przy  

ul. Zwycięstwa w Golczewie Gmina posiada jedynie udziały we wspólnotach 

mieszkaniowych, w związku z tym obowiązkiem wspólnot jest odśnieżanie  

i sprzątanie do połowy jezdni przez najemców i właścicieli nieruchomości, które leżą 

przy danej ulicy, zapytał więc, dlaczego ZUP sprząta ulicę, która do niego nie należy. 
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 Radna Beata Pastryk zapytała, czy Gmina ma udział w przeprowadzanym 

remoncie w SP ZOZ w Golczewie ? 

 

 Odpowiedzi na powyższe zapytania udzielił Burmistrz informując, że 

kilkakrotnie rozmawiał z właścicielem żywopłotu i poinformował, że ponownie wystąpi 

z wnioskiem o jego przycięcie i dodał, że sprawa zostanie załatwiona przy okazji 

planowanego remontu drogi. 

 Odnośnie obligacji poinformował, że 2 mln zł nie zostały jeszcze uruchomione, 

2 mln zł są na lokacie, jest to dość płynne, 1 mln zł mamy już wykorzystany  

i nie zamierzamy wydać ani złotówki z tytułu obligacji bez uzyskania dodatkowej 

złotówki, musimy kierować się uchwałą Rady i tak została sformułowana umowa z 

bankiem, w związku z tym nie możemy obligacji wydać na inne cele. 

 W sprawie odśnieżania ulic Burmistrz poinformował, że jest to oczywiście 

obowiązek wspólnot mieszkaniowych i zmierzamy w tym kierunku, aby je to tego 

zobowiązać. 

 Budynek SP ZOZ wymaga przeprowadzenia gruntownego remontu, w chwili 

obecnej Gmina finansuje remont pomieszczeń byłego ZEAS, zaś remont 

pomieszczeń SP ZOZ wykonywany jest na koszt SP ZOZ. 

 

 Radny Tomasz Bartniczuk zapytał, czy Gmina może wystąpić  

o bezprzetargowe przekazanie jezior w Golczewie oraz czy istnieje możliwość 

wybudowania kortu tenisowego na boisku „Orlik 2012” w Golczewie w ramach kar  

za nie wykonanie inwestycji w planowanym terminie ? 

 Burmistrz poinformował, że trwają uzgodnienia w sprawie przekazania jezior  

i dodał, że w innych gminach o przekazanie jezior występowały związki wędkarskie, 

lecz takiej możliwości nie brał dotychczas pod uwagę w związku z tym odpowiedzi  

w powyższej sprawie udzieli na najbliższej sesji Rady. 

 Poinformował ponadto, że w przedsięwzięcie związane z utworzeniem kortu 

tenisowego chce zaangażować osoby zainteresowane jego funkcjonowaniem, mając 

na uwadze jego organizację i finansowanie. W związku z tym prowadzi rozmowy  

z mieszkańcami – tenisistami, zaś dofinansowanie jego budowy jest zależne do woli 

Rady. 
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 Roman Dorniak, radny Powiatu na ręce Pani Aldony Kaczmarek, dyrektora 

ZPS w Golczewie i Pani Renaty Dobrowolskiej, przedstawiciela Rady Rodziców 

pogratulował pomysłu pozyskania środków finansowych na utworzenie pracowni 

językowej przy ZSP w Golczewie poprzez organizację aukcji podczas balu 

charytatywnego. 

 

 Przewodniczący Rady odczytał pismo Kuratora Oświaty w Szczecinie 

dotyczące powierzenia stanowiska dyrektora ZSP w Golczewie Pani Aldonie Izabeli 

Kaczmarek wyłonionej w drodze postępowania konkursowego od 1 marca 2009 r.  

do 31 sierpnia 2013 r. 

 

Ad. 18 Zakończenie obrad 

Wobec wyczerpania porządku obrad, przewodniczący obrad dokonał 

zamknięcia XX sesji Rady Miejskiej w Golczewie. 

 

 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

 

Protokołowała:       Przewodniczył: 
 
 
    Inspektor             Przewodniczący Rady 
 
Danuta Krupa      MIECZYSŁAW  PERUŻYŃSKI 
 


